
 

Jaarverslag DVG-seizoen 2020-2021 

 

 

Inleiding 

Nadat we begin 2020 te maken kregen met het coronavirus, en dit zorgde voor een abrupt einde van 

de voetbalcompetities, begonnen we na de zomer vol enthousiasme aan het seizoen 2020-2021, niet 

vermoedend dat we na een aantal maanden weer bij af zouden zijn. Opnieuw ging de gehele 

samenleving op slot en dus ook alle activiteiten bij onze vereniging.  Een ontzettend harde klap voor 

ons als vereniging en alle leden. Op dit moment, meer dan 1,5 jaar na de eerste uitbraak, is het virus 

nog steeds aanwezig en beperkt het nog steeds onze (bewegings)vrijheid. Nu er een groot gedeelte 

van de bevolking gevaccineerd is hopen we dat er een normaal seizoen in het vooruitzicht ligt en dat 

we allemaal weer onze hobby kunnen beoefenen. Of dit nu op het veld, langs de lijn of in de kantine 

is, maakt niet uit.  

Ondanks een, grotendeels, wedstrijdloos seizoen hebben we als vereniging geprobeerd er het beste 

van te maken. De jongere jeugd heeft door getraind en onderling wedstrijden gespeeld. Tegen het 

einde van het seizoen zijn er ook weer oefenwedstrijden gespeeld tegen andere verenigingen. 

Tenslotte is het seizoen voor de jeugdleden afgesloten met deelname aan de Nationale Voetbaldag. 

Tijdens deze dag zijn er leuke activiteiten georganiseerd voor onze jeugdleden. Van een 

penaltytoernooi tot aan een techniektraining van eerste elftalspelers en hoofdtrainer Henri van de 

Braak, deze dag mag wel een succes genoemd worden. Voor de senioren is er in de maanden juni en 

juli een Kubb toernooi georganiseerd. Een grote opkomst, fanatieke deelnemers en gezellige 

avonden, kortom voor herhaling vatbaar. 

Bestuur 

Het afgelopen jaar hebben Tammo Quinten en ondergetekende aangegeven te stoppen als 

bestuurslid. Het bestuur heeft meerdere mensen benaderd, maar tot op heden nog geen kandidaten 

bereid gevonden om de vacante functies in te vullen. Tammo heeft aangegeven dat hij het lopende 

seizoen de ledenadministratie nog voor zijn rekening zal nemen, maar dat hij als bestuurslid stopt. 

We zullen hier later vanavond nog stil bij staan. Ikzelf zal, indien niemand zich meldt, de functie van 

secretaris nog één jaar uitvoeren. 

Het bestuur kende aan het begin van seizoen 2020-2021 de volgende samenstelling: 

Voorzitter       :  Harry van Zon 

Secretaris      :  Bram Schalkx 

Penningmeester     :  Bas Rombouts 

Ledenadministratie     : Tammo Quinten 



Commissarissen     : Miranda van der Leest 

       : Jeroen van Oorschot 

       :  Eugene van Abeelen 

 

Leden en algemene ledenvergadering 

Met 34 aanwezigen was de ledenvergadering van maandag 14 september 2020 één van de 

drukstbezochte ledenvergaderingen van de afgelopen 5 jaar. 

Ten opzichte van het seizoen 2019-2020 is het aantal seniorenleden met 22 afgenomen. Het aantal 

jeugdleden is met 16 gestegen. Het totaal aantal leden is dus licht afgenomen.  

Het afgelopen jaar hebben we helaas afscheid genomen van meerdere dvg leden en supporters: 

- Piet Braken overleed op 87 jarige leeftijd. 

- Jo van Beers is op 75 jarige leeftijd overleden. 

- Bert van der Pasch werd 67 jaar. 

- Hans Caarls overleed op 66 jarige leeftijd. 

- Peter van der Meijden werd 57 jaar. 

Zij zullen allen gemist worden. 

Graag vraag ik om een moment van stilte om om onze gedachten uit te laten gaan naar deze DVGers. 

Senioren 

Dit seizoen zijn we, net als vorig seizoen, met acht seniorenelftallen gestart, namelijk 6 herenelftallen 

op zondag, 1 herenelftal op zaterdag en de dames.  

Door de coronacrisis zijn de standen van de elftallen bevroren en zullen de meeste teams het 

komende seizoen in dezelfde klasse voetballen. 

Het eerste seizoen van Henri van de Braak, in zijn tweede periode als hoofdtrainer van DVG 1, was 

van korte duur. Ondanks het feit dat DVG 1 maar een aantal competitiewedstrijden heeft gespeeld, 

hebben we als bestuur zijnde veel positieve signalen ontvangen over de samenwerking tussen Henri 

en de selectie en overige begeleiders van DVG 1 en 2. Het was daarom voor het bestuur ook een 

logische keuze om de samenwerking met Henri voort te zetten.  

Tijdens de vorige algemene ledenvergadering werd de vraag gesteld of er binnen DVG animo was 

voor het opstarten van walking football. Tammo en Eugene hebben dit onderzocht, maar helaas blijkt 

na enkele gesprekken dat er op dit moment onvoldoende leden geinteresseerd zijn om hieraan deel 

te nemen. Wellicht dat dit in de toekomst alsnog opgestart kan gaan worden. 

Jeugdafdeling 

Koen van Leeuwen, de voorzitter van de jeugdcomissie, heeft aan het begin van het seizoen 

aangegeven te stoppen als voorzitter van de jeugdafdeling. Wij zijn hem dankbaar voor zijn grote 

inzet voor onze vereniging en we hopen dan ook dat hij bij DVG betrokken blijft. Het bestuur is 

verheugd dat we in Paul Hastenberg een, naar onze mening, geschikte opvolger gevonden hebben. 

Wij willen hem via deze weg veel succes wensen. 



Koen deed ook nog wat extra taken als jeugdtechnischcoordinator. Jurge van de Velde zal dit 

takenpakket nu volledig op zich nemen.  

Zoals elk seizoen hadden de jeugdcoördinatoren hun handen nog vol aan de nieuwe teamindelingen, 

en met name om leiders voor de hogere jeugdelftallen te vinden. Daarnaast is er een groot tekort 

aan jeugdscheidsrechters. Een zorgelijke ontwikkeling.  

Financiën 

Het afgelopen seizoen hebben we financieel gezien zeer goed doorstaan. Een aantal opbrengsten 
hebben wel flink geleden onder de coronastop. Met name de kantineopbrengsten en entreegelden 
zijn hierdoor flink lager dan normaal. 
Aan de kostenkant hebben we daarentegen flinke besparingen ondergaan. Zo zijn de wedstrijd 
gerelateerde kosten zoals KNVB bijdragen behoorlijk lager uitgevallen.  
Daarnaast hebben we gebruik gemaakt van alle mogelijke COVID-tegemoetkomingen vanuit de 
overheid ter dekking van de vaste lasten en loonkosten.  
Verder heeft de Stichting de Roode Bleek een gunstige exploitatiejaar gehad en een huurkorting van 
75% (= in totaal € 35.250,--) gegeven.  
Uiteindelijk hebben al deze zaken geleid tot een ruim positief resultaat waarbij we voor komend 
seizoen eventuele tegenvallers kunnen opvangen.  

  
Club van 50 DVG en Supportersvereniging 

Onze jeugdafdeling kan altijd een beroep doen op de ondersteuning van Stichting Club van 50 DVG. 

Het bestuur van de stichting is in handen van Conny Klaassen, Adrie van Abeelen en Len van Houtum. 

De inkomsten bestaan uit de vaste bijdragen van de donateurs. 

Het bestuur van de Supportersvereniging bestaat uit Wim Braken, Dien van Iperen, Anton van de 

Sande en René de Beer. Naast inkomsten uit contributie wordt ook geld opgehaald met de loterij bij 

thuiswedstrijden van het eerste en het wekelijkse kienen in de kantine. Hopelijk komen de inkomsten 

uit de loterij en het kienen in het nieuwe seizoen weer goed op gang.  

De stichting en vereniging hebben dit jaar onder andere bijgedragen aan: 

- nieuwe polo’s voor het kantinepersoneel 

- kick off dag 

Stichting De Roode Bleek en de accommodatie 

Zoals de naam al zegt is Stichting De Roode Bleek opgericht om de accommodatie van DVG te 

beheren. De stichting wordt bestuurd door Rien Schalkx en Anton Hermes, met ondersteuning van 

Jeroen Martens. 

De samenwerking met het DVG bestuur is goed verlopen. 

De velden zijn, uiteraard ook vanwege het aantal wedstrijden, in goede staat geweest en de 

accommodatie is keurig onderhouden.  De Stichting is blij dat er vrijwilligers zijn op de 

maandagochtend en schoonmaak die een grote bijdrage leveren aan de goede staat waarin onze 

accommodatie verkeert.  

Stichting de Roode Bleek staat er financieel goed voor. Ze heeft aanspraak gemaakt op 

tegemoetkomingen vanuit het rijk, waardoor dit seizoen een flinke korting op de huur van het 

sportpark heeft plaatsgevonden.  



Accommodatie 

Tijdens het seizoen 2020/2021 zijn we gestart met het sportpark rookvrij te maken. Dit is een 

gefaseerd traject. We zijn begonnen met de zaterdagochtend van 08.00 uur tot 13.00 uur en in 2025 

zal het hele sportpark rookvrij dienen te zijn.  

Kantine en activiteiten 

Tijdens de vrijwilligersavond zouden er veertien jubilarissen gehuldigd worden. Negen leden waren 
25 jaar lid, één 40 jaar en ook vier leden 50 jaar! De volgende jubilarissen zouden gehuldigd worden:  
25 jaar:  
Willem Voets, Ronald Martens, Johnny Voets, Roel van de Sande, Wessel Voets, Erik Nijssen, René 
van de Bosch, Tijn Beerens en Tim Peijnenburg, 
40 jaar:  
Hugo van de Sande 
50 jaar:  
Ria Voets, Dien van Iperen, Wim Braken en Jan van Abeelen. 

Op 16 oktober aanstaande kunnen we hopelijk genieten van een mooie vrijwilligersavond, waarop 

we dan ook nog terug zullen kijken op de jubilarissen van de afgelopen twee seizoenen. Ook zullen 

we dan nog aandacht besteden aan de vrijwilliger van het jaar 2020 ‘Chielber Braken’.  

Het feestweekend hopen we volgend jaar weer te kunnen organiseren.  

Sponsoring 

Afgelopen seizoen waren de sponsorinkomsten vergelijkbaar met de voorgaande jaren. Dit 
bewijst wel dat onze sponsoren, ondanks moeilijke jaren vanwege het coronavirus, trouw 
blijven aan DVG.  
We hadden deze sponsors graag een leuke middag aangeboden, maar ook dit heeft helaas 
niet door kunnen gaan. We gaan er vanuit dat we dit jaar weer een gezellige sponsormiddag 
kunnen organiseren. 
De sponsorcommissie, bestaande uit Harry van Zon, Henk Keijsers en Anneslies Caarls, is 
gemotiveerd om het komende jaar nieuwe sponsoren te werven.   

Het bestuur wil alle sponsoren, hetzij via een bord, advertentie, kleding of materialen hartelijk 
bedanken voor hun bijdrage. 

Social media, pers en publiciteit 

Vier fullcolour edities van de DVG’er vielen er dit jaar weer op de mat, vormgegeven door Bart van 

de Laar. De redactie is in handen van Kees Voets en Manon Pel. De DVG’er zou echter ook niet 

mogelijk zijn zonder Leo van de Laar en zijn bezorgers. Er is, vanuit financieel oogpunt, geswitcht naar 

een andere drukkerij. Hierdoor kan DVG weer wat kosten besparen.  

De DVG’er blijft aantrekkelijk voor de leden doordat er nieuwe rubrieken worden toegevoegd en 

oude vertrouwde onderdelen ook nog steeds in de smaak vallen. 

Slotwoord 

Opnieuw een bijzonder seizoen. Wederom voortijdig beeindigd. Een aantal wedstrijden gespeeld en 

vervolgens weer terug bij af. Erg frustrerend. Wat zijn we als vereniging dan blij dat we trouwe leden 

en sponsoren hebben. Hierdoor kunnen we deze vervelende jaren goed doorstaan. Hopelijk wordt 

het seizoen 2021/2022 weer zoals vanouds; lekker voetballen, coachen, besturen en een drankje 



nuttigen in de kantine. Twee belangrijke zaken die we voor deze doelstellingen nodig zullen hebben, 

zijn: 

- het coronavirus blijft onder controle 

- voldoende vrijwilligers 

Dit laatste blijft een terugkerend probleem. Binnen alle geledingen van onze verenigingen staan 

vacatures open, waarbij we opmerken dat de wil bij onze leden om wat vrije tijd in dvg te steken 

schaars is. Natuurlijk zijn er al heel veel leden die wél iets voor de club doen, maar toch zijn er ook 

nog veel leden die vooral genieten van de lusten, maar wegkijken voor de lasten. Vooral een tekort 

aan scheidsrechters kan op korte termijn nog wel eens een groot probleem gaan worden. Het wordt 

steeds moeilijker om dit in te vullen. Vandaar dat ik jullie, net als vorig jaar, op wil roepen om 

mensen te enthousiasmeren om zich in te zetten voor DVG. Vele handen maken licht werk. 

Op sportief vlak hoop ik dat het een mooi jaar mag worden met vele kampioenen bij zowel de jeugd 

als de senioren en met behoud van de derde klasse voor het vaandelteam.  

Tenslotte wil ik afsluiten met het bedanken van alle vrijwilligers voor hun inzet in het afgelopen jaar 

en wens ik iedereen een sportief, maar vooral ook een gezond jaar toe. 

 

Liempde, 27 september 2021 

 

Secretaris 

Bram Schalkx 

Voor akkoord: 

De voorzitter 

Harry van Zon 

Voor akkoord: 


